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استقرار  پيشرفت  گزارش  دانشگاه،  تی  آی  در جلسه شورای 

تعهدی  متمركز، حسابداری  احراز هويت  سامانه های سيپاد، 

و   HIS ارتقای سيستم های به منظور  اقدامات لازم  و همچنين 

اتوماسيون اداری بررسی شد.

سالن  در  ارديبهشت 97  يکشنبه 23  روز  كه  نشست  اين  در 

شورای دانشگاه تشکيل شد، گزارش پيشرفت سامانه های دانشگاه 

موردبحث و بررسی قرار گرفت.

Á سامانه سیپاد دوزبانه می 6ود
مهندس محسنی، معاون مركز مديريت آمار و فناوری اطاعات 

 )HIS( دانشگاه به بررسی وضعيت فعلی سيستم اطاعات بيمارستان

و مشکات آن پرداخت و پيشنهاد داد از تجربيات شركت های 

خارجی در اين زمينه استفاده شود. 

مهندس محسنی با اشاره به گزارش استقرار سامانه يکپارچه سازی 

)سيپاد( گفت:  دانشجويی  و  آموزشی  پژوهشی،  سامانه های 

تاكنون تعدادی از زيرسيستم های ماژول آموزشی به طور كامل به 

بهره برداری رسيده است و زيرسيستم های لاگ بوک الکترونيکی 

دانشکده ها، مراحل تحصيلی مقطع پزشکی عمومی، آزمون های 

جامع پزشکی نيز آماده بهره برداری است.

مهندس محسنی با تأكيد بر تکميل ماژول دانشجويی و پژوهشی 

تأکید بر اصلاح و بازنگری سامانه شعاع

نشست شورای IT دانشگاه برگزار شد
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سامانه سيپاد گفت: دوزبانه كردن ماژول های سامانه و يکپارچه سازی 

حضوروغياب دانشجويان و اتصال به ماژول پايش عملکرد اعضای 

هيئت علمی در دستور كار قرار دارد.

Á و اتوماسیون اداری HIS پیرنداد نحوم ارتقا
در ادامه دكتر زراعتی، مدير آمار و فناوری اطاعات دانشگاه با اشاره به 

مشکات HIS بيمارستان ها گفت: باوجود نارضايتی هايی كه به طور شفاهی 

اعام می شود نمره رضايت بيمارستان ها به HIS نسبتاً بالا بوده است.

وی افزود: برای اينکه كارها متوقف نشود ضمن حفظ HIS موجود بايد 

به فکر ارتقا آن باشيم و پيشنهاد می دهيم كنسرسيومی از شركت های 

خارجی و داخلی كه درزمينهٔ HIS مهارت لازم رادارند تشکيل شود تا 

شركت داخلی بتوانند تجربيات شركت خارجی را بومی سازی نمايد.

دكتر زراعتی در بخش ديگری از سخنان خود به اقدامات انجام شده 

درزمينهٔ سيستم شعاع اشاره كرد و در خصوص وضعيت اتوماسيون 

اداری گفت: از اشکالات اين سامانه وابسته بودن آن به يک مرورگر و 

كندی سرعت آن است كه با موافقت شورا در نظر داريم نسخه جديد 

آن راه اندازی كنيم. 

وی با اشاره به راه اندازی سامانه احراز هويت متمركز افزود: با راه اندازی 

اين سامانه مشکل تعدد و فراموشی نام كاربری و رمز عبور كاربران 

در سيستم های مختلف برطرف می شود. در حال حاضر سيپاد و 

پژوهش يار وارد اين سامانه شده و افراد با يک كد عبور می توانند به 

هر دو سامانه دسترسی پيدا كنند در نظر داريم در آينده درگاه ورود 

شعاع و اتوماسيون و ديگر سامانه ها را نيز متمركز كنيم.

Á  تجدیز تهامی واحدها به سامانه جامع
مدیریا اداری و مالی

پيشرفت  گزارش  به  دانشگاه،  مالی  مدير  آزاده چتروز،  سپس 

پروژه های فناوری اطاعات حوزه مالی دانشگاه پرداخت و گفت: 

طرح جامع نرم افزارهای اداری و مالی در حال انجام است. اين 

سامانه با استفاده از دانش روز دنيا طراحی شده و امکان مديريت 

و نظارت دقيق بر منابع مالی و فيزيکی و همچنين ساماندهی 

كاهش  و  مالی  اداری  مرتبط  سامان های  بين  مشابه  اطاعات 

خطاهای انسانی را فراهم می آورد. 

مدير امور مالی دانشگاه، با اشاره به وضعيت زيرسيستم های تحت وب 

حوزه مالی دانشگاه گفت: قرار بود ابتدا با 6 ماژول كارها را پيگيری 

كنيم كه اكنون به 23 ماژول شامل حسابداری، بودجه، اعتبارات، 

دريافت و پرداخت، انبار، اموال، تضمينات، حقوق و دستمزد و سيستم 

جامع مديريت تجهيزات پزشکی و... افزايش پيداكرده است و در حال 

حاضر 40 درصد از زيرسيستم ها به مرحله تجاری سازی رسيده است.

چتروز، از استقرار بيش از 30 درصد از زيرسيستم های تغذيه، 

عملکرد،  بر  مبتنی  پرداخت  انسانی،  نيروی  واگذاری خدمات، 

مصوبات هيئت امنا، تجهيزات پزشکی هيئت امنای ارزی و درآمد 

خبر داد و گفت: اين ماژول ها در مرحله بازاريابی و فروش هستند.

وی افزود: بيش از 21 درصد از زيرسيستم های سيستم مشترک، 

و  نظارت  تمام شده، سيستم جامع  بهای  قراردادها،  مناقصات، 

ارزيابی، تشکيات پرسنلی و نيروی انسانی در مرحله پياده سازی 

و حدود 9 درصد از آن در مرحله طراحی است.

Á تأکید بر تسریع بازنگری سامانه 6عاع
دكتر كريمی، رئيس دانشگاه نيز در جمع بندی مطالب مطرح شده 

بار ديگر بر ارتقا سامانه شعاع تأكيد كرد و گفت: تعداد قابل توجهی 

از اعضای هيئت علمی پس از گذشته چند سال هنوز موفق به 

بايد  دانشگاه  مسئولان  به عنوان  ما  و  نشدند  پايه خود  دريافت 

پاسخگوی مراجعه كنندگان خود باشيم.

وی بابيان اينکه شعاع بايد با جديت و سرعت بيشتری اصاح شود 

افزود: در مصاحبه هايی كه با تعدادی از مديران گروه ها و روسای 

بيمارستان و دانشکده ها به نمايندگی از ساير اعضای هيئت علمی 

انجام شده، همگی ضرورت وجود نظام ارزيابی را تأييد كردند اما 

تأكيد داشتند كه اشکالات آن نيز بايد برطرف شود.

مراسم روز ماما با حضور معاون درمان برگزار شد

ماماها مکمل متخصصان زنان و زایمان هستند 


